
                                                                           Z Á P I S N I C A 

                            z 5. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 31.05.2024  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:  
Starosta obce:                    Radoslav Ďuroška 
Zástupca starostu obce:   Anna Ďuratná  
Poslanci OZ:                        Mgr. Zuzana Škorvanková 
                                              Ing. Milan Mizera 
                                              Martin Kuchta 
                                              Lukáš Turčák 
                                              Žaneta Bambúchová 
                                             
Hlavný kontrolór obce:    Ing. Stanislav Jančiga 
 
Ospravedlnený :                 Ing. Milan Mečár,  
 
Ďalší prítomní:  Mgr. Monika Michalinová, Mgr. Dana Červená, p. Zdenko Žabka, p. Slávka 

Žabková, p. Peter Svrček, RNDr. Edita Brisudová, Mgr. Denisa Kolenčíková.  

 

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

2. Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

3. Návrh rozpočtového opatrenia  ZŠ č. 1/2024 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

4. Návrh rozpočtového opatrenie ŠKD č. 1/2024 

       Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

5. Návrh rozpočtového opatrenie CVČ č. 1/2024 

Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

6. Kontrola plnenia uznesení  

Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

7. Správa o činnosti komisii OZ 

Predkladá: predsedovia komisii 

8. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

9. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za 

vodu, platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

10. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

11. Schválenie prenájmu parcely C-KN 437 

      Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

12. Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2024  

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

13. Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti  č. 1/2024 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    



14. VZN č. 2/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na 

trhových miestach (trhový poriadok) 
Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

15. Komisia sociálna, mládeže a školstva - žiadosť o zrušenie funkcie predsedu  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

16. CP na elektroinštaláciu Koliby  
Predkladá : p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  

17. Rôzne  

17.1. Cena starostu obce  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

18. Diskusia 

19. Záver    

 

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Radoslav Ďuroška. 

Privítal všetkých prítomných, uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané, že sú  prítomní  štyria  

poslanci  a Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

Neskorší príchod avizovali poslanci : p. Lukáš Turčáka a p. Žaneta Bambúchová.   

                                                                                                                                          

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            4  p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera, p. Martin Kuchta, Mgr. Zuzana 

Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 126/2024  bolo prijaté.       

Zmena programu :  

p. Mizera - Navrhujem preusporiadanie bodov dnešného programu OZ. 

p. starosta - Zmena v bode  č. 5 zmena z CVČ na ŠJ.  

Starosta obce prečítal zmenu programu.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zmenu poradia bodov  programu  zasadnutia OZ. 

 

Za:            3  p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 1     p. Martin Kuchta 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 127/2024  bolo prijaté.       

Zmena:  

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky  

 Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 



      2.    Návrh rozpočtového opatrenia  ZŠ č. 1/2024 

 Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

3. Návrh rozpočtového opatrenie ŠKD č. 1/2024 

       Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

4. Návrh rozpočtového opatrenie ŠJ č. 1/2024 

 Predkladá: RNDr. Edita Brisudová, riaditeľka ZŠ 

5. Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

 Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

6. Kontrola plnenia uznesení  

 Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

7. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  
 Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

8. Správa o činnosti komisii OZ 

 Predkladá: predsedovia komisii 

9. Komisia sociálna, mládeže a školstva - žiadosť o zrušenie funkcie predsedu  

 Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

10. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za 

vodu, platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 

 Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

11. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 

 Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 

12. Schválenie prenájmu parcely C-KN 437 

       Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

13. Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2024  

 Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

14. Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti  č. 1/2024 

 Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce    

15. VZN č. 2/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na 

trhových miestach (trhový poriadok) 
Predkladá: Ing. Stanislav Jančiga, kontrolór obce 

16. CP na elektroinštaláciu Koliby  
 Predkladá : p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  

17. Rôzne  

17.1. Cena starostu obce  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

18. Diskusia 

19. Záver    

 

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil:   p. Martina Kuchtu , Mgr. Zuzanu Škorvankovú   

 Overovatelia zápisnice:                       Ing. Milana Mizeru, p. Annu Ďuratnú  

 Zapisovateľka:                                     Mgr. Danu Červenú 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje:  

 

Do návrhovej komisie starosta určil:   p. Martina Kuchtu, Mgr. Zuzanu Škorvankovú   

Overovatelia zápisnice:                       Ing. Milana Mizeru, p. Anna Ďuratnú  



Zapisovateľka:                                     Mgr. Danu Červenú 

 

Za:            4  p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera, p. Martin Kuchta, Mgr. Zuzana 

Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 128/2024  bolo prijaté.       

Bod č. 2 : 

Návrh rozpočtového opatrenia  ZŠ č. 1/2024 

 

Predkladá riaditeľka ZŠ - prečítala zmenu rozpočtového opatrenia. Finančné prostriedky sú 

účelovo viazané na prevádzku.  

 

Návrh uznesenia :  

 

                      OZ v Ochodnici  berie na vedomie úpravu rozpočtu ZŠ č. 1/2024.  

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 129/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 3 : 

Návrh rozpočtového opatrenie ŠKD č. 1/2024 

 

Predkladá p. riaditeľka ZŠ. 

p. riaditeľka ZŠ -  Úprava sa jedná o presunutie z jednej položky na druhú. Z položky energie 

sa odobralo 100 €.  Na základe návrhu kontrolóra sa presunulo z položky nákup  kníh na 

položku súťaže.  

p. kontrolór  - Na nemocenské sa nemôže zobrať zo mzdy ? 

p. ekonómka ZŠ - ŠKD  fungoval stále,  aj keď p. učiteľka bola práce neschopná.  Musel byť 

vykonaný zástup a týmto tam nie je žiadne šetrenie.  

p. Mizera -  Čo sa bude diať,  ak tam financie ostanú na základe PN. Či sa zastupovanie  musí 

uhrádzať ihneď ? 

p. riaditeľka - Áno hneď v danom mesiaci.  

 

Návrh uznesenia :  

 

                    OZ v Ochodnici schvaľuje  rozpočtovú úpravu č. 1/2024 pre ŠKD. 

 

                                    Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 130/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 4 : 

Návrh rozpočtového opatrenie ŠJ  č. 1/2024 

 

       p. riaditeľka ZŠ - Bola podobná situácia ako v ŠKD. Navýšilo sa akurát v položke 

nemocenské.  

       p. Škorvanková  - Energie platíte každý mesiac ? 

       p. ekonómka ZŠ -  Polročne preúčtujeme z ZŠ na ŠJ.     

 



       Návrh uznesenia:  

 

     OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtovú úpravu č. 1/2024 pre ŠJ.  

 

Za:       4     p. Anna Ďuratná, Ing. Milan Mizera,  p. Martin Kuchta, Mgr. Zuzana 

Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

                     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 131/2024 bolo prijaté.       

 

p. riaditeľka ZŠ sa verejné poďakovala  poslancovi p. Milanovi Mizerovi za bezplatné 

obstaranie počítačovej techniky pre ZŠ.  

 

p. riaditeľka ďalej navrhla termín stretnutie s poslancami dňa 11.07.2024 v ZŠ 

v Ochodnici.  

 

Bod č. 5 :  

      Prerokovanie nových žiadostí od občanov 

 

Žiadosť č. 214/20024  

p. Synák P. vyjadruje nesúhlas s výrezom stromov pri farme v Ochodnici.  

 

p. Kuchta - So žiadateľom,  sme sa stretli v rámci stavebnej komisii. Jeho vyjadrenie bolo, 

že  príde mu to nelogické, aby sa mal dívať na hrdzavý plot.  

p. Škorvanková - Podľa vyhotovenia GP sme nekonali nezákonne. Najdôležitejšia je 

bezpečnosť, aby nebola znížená.  

p. Mizera - Chápem, že stromy boli krajšie ako hrdzavý plot, ale bezpečnosť je prvoradá.  

Napísať žiadateľovi, že sme primárne riešili bezpečnú situáciu.  

 

Napísať odpoveď.  

 

      Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie  žiadosť č. 214/2024 p. Synáka a odporúča  správe 

obce zaslať písomnú odpoveď.  

 

                               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 132/2024 bolo prijaté.       

      Žiadosť č. 209/2024 

Žiadateľ p. Svrček P. žiada o prenájom terasy a dočasné prestrešenie hlavného vchodu.  

 

p. Kuchta -  Myslím si, že to môže byť. Stretlo sa to len s dobrou odozvou. 

p. Mizera - Nemám problém so stanom. Chcem vedieť,  ako bude odvádzaná dažďová 

voda,  aby neprskalo na stenu kultúrneho domu. A kam bude odvedená? Ďalej udržiavať 

čistotu,  aby  nám to po skončení nájmu odovzdal späť v takom stave v akom to preberie. 

Nech máme zhotovenú fotodokumentáciu stavu. Aby bola fasáda v pôvodnom stave,  aby  

dôsledkom postavenia stanu nebola zničená.   

Do miestnosti vstupuje žiadateľ o prenájom p. Svrček.  

p. Mizera – Ako to bude riešené pri stene, aby nestekala voda po budove a jej fasáde.  



p. Svrček - Stan bol postavený aj v minulom roku a vôbec to nič nespôsobilo žiadnu 

škodu. Omietka fasády  je vodeodolná. K poškodeniu  dlažby nemá  ako prísť.  

p. Mizera - Dostanete dodatok k zmluve, ktorý bude oboma stranami podpísaný.  

 

       Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie žiadosť p. Svrčka a ukladá správe obce pripraviť 

dodatok k zmluve.   

 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 133/2024 bolo prijaté.       

Bod č. 6 : 

      Kontrola plnenia uznesení  

       Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

 

Správu o výsledku kontroly plnenia uznesení obecného zastupiteľstva predložil  Ing.          

Stanislav Jančiga, hlavný kontrolór obce. 

 

      Viď príloha č. 1. 

 

Do miestnosti vstupuje poslankyňa  p. Bambúchová a ospravedlňuje sa na neskorší 

príchod.   

 

Termín do 03.06.2024, na poslanie listu Slovenskú správu ciest Žilinského 

samosprávneho kraja.   

 

          Návrh uznesenia:  

 

                             OZ v Ochodnici berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

 

                                 Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 134/2024 bolo prijaté.       

Bod č. 7 : 

      Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ  
p. starosta - Venoval  som sa riešeniu porúch na vodovodnom potrubí v obci. Prizvaní na   

stretnutie na vyhľadávanie  porúch budú  firma p. Jánošik a p. Kasák.  Pošlem  informáciu 

do 11.06.2024  o stretnutí.  

Dotácia na individuálne potreby obci.  

Podávali sme projekt na získanie – Dotácie  na Workoutové prvky a prvky na detské 

ihrisko, ktoré budú  smerované na ihrisko do ZŠ. Spoluúčasť by mala predstavovať  päť 

percent.   

p. Škorvanková - Vyhodnotenie bude kedy ?  

p. starosta  - Do 31.8.2024. 

p. Mizera - Položil viaceré otázky smerované na informáciu o tom, z akého projektu je 

táto aktivita realizovaná, kto a kedy tento projekt pripravoval?  Keďže poslanci ani KFSM 

o tom nič doteraz nevedeli. 

Ďalší projekt pre DHZ Ochodnica, verejné obstarávanie na získanie štvorkolky a podľa 

projektu zadané potreby.  

p. kontrolór - Na čo bude jej využitie ?  

p. starosta  - Veľa využívajú vlastné motorové prostriedky a štvorkolka má oveľa lepšiu 

dostupnosť ako auto.  



 

Do miestnosti vstupuje poslanec  p. Turčák, ospravedlňuje sa za oneskorený príchod.  

Príprava akcii -  Deň Matiek, MDD.  

Starosta  informoval,  že PD je ku  kanalizácii vypracovaná  a bola podaná žiadosť na 

územné konanie.  

p. Turčák - Ako pokračuje zapojenie obce do projektu triedený zber komunálneho odpadu 

? 

p. starosta -  Zmluva je podpísaná a zverejnená na stránke obce Ochodnica.  

Do ďalšieho zasadnutia budeme pokračovať v riešení verejného vodovodu, kanalizácii  

a príprave   FF 2024 a verejné obstarávanie na ZŠ. 

 

          Návrh uznesenia:  

 

OZ  v Ochodnici berie na vedomie správu  starostu o činnosti od predchádzajúceho 

OZ, ciele do ďalšieho OZ. 

 

                     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 135/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 8 : 

      Správa o činnosti komisii OZ 

Komisia finančná a správy majetku  

Predseda p. Mizera  

p. Mizera - Zasadanie sa uskutočnilo dňa 09.05.2024,  body boli klasické,  ako každú 

komisiu. Správa obce nám priebežne poskytuje informácie, ktoré preberieme  

a predkladáme na OZ. Rekonštrukciu MŠ bola bodom zasadnutia, ktorá nie je dnes bodom 

programu, ostatné sú bodom dnešného zasadnutia.  

 

Komisia stavebná 

Predseda p. Mečár.   

Správu predniesol člen komisie p. Kuchta.  

p. Kuchta - Prešli sme opravené výtlky na miestnej komunikácii. Boli sme v kultúrnom 

dome na obhliadku javiska z dôvodu žiadosti p. Svrčka. Ďalej sme boli pozrieť chýbajúce 

potrubie na dažďovú vodu pri MŠ, na žiadosť občanov. Upozorňujem na rozpadávajúcu sa  

cesta v uličke pri p. Murínovi, na ktorú sa obyvatelia sťažovali aj v minulosti.  

 

Komisia životného prostredia a športu  

Predseda komisie p. Turčák 

p. Turčák - Uskutočnené  stretnutie s rodinou Grisovou a rodinou Franekovou. Hľadali 

sme zmier medzi rodinami.  Dažďová voda z lesov ide k p. Franekovej a potom k p. 

Grisovej, ktorej spôsobuje vytápanie dvora.  Zmier je priebežne dohodnutý.  

p. Škorvanková - Bola som zúčastnená stretnutia a sľúbili sme, že im  napíšeme 

vyjadrenie každej dotknutej  strane.  

Ďalej nás kontaktoval p. Barutík a sa sťažoval na opakovaný voľný výbeh kráv v blízkosti 

dvorov občanov v lokalite u Tomáška. Sľúbili  sme mu, že napíšeme v rámci obce na 

odbor Regionálna veterinárna a potravinová správa Žilina. 

 

Komisia sociálna, mládeže a školstva  

Predseda komisie p. Škorvanková  

p. Škorvanková  - Išla som do funkcie, že som od faku. Myslela som, že  spoločne s MŠ 

a ZŠ budeme spolupracovať.  Spolupráca s p. riaditeľkou MŠ bola úžasná. Zo ZŠ 



nemôžem povedať, čo som chcela mi dali to nemôžem povedať ale sama od seba to 

nebolo. Najviac mi vadilo to, že čo sme mali na komisii  hneď to vedela riaditeľka ZŠ. 

Rodičia si ani nevypočujú čo sme chceli a hneď to bolo všetko znegované. Mne to prišlo 

strata času a nezmyselný boj. Na komisii sme sa dohodli a keď prišlo to dopadlo ináč. Nie 

som na nikoho nahnevaná, beriem to z osobného pohľadu, či to malo zmysel ale z môjho 

pohľadu to nemalo.  

p. Turčák -  Aj ja sa vzdávam. A ak to je potrebné tak to podám aj písomné.  

p. Mizera -  Tak keď sa vzdáva predseda tak musíme zvoliť nového alebo čo bude ďalej ? 

Vy ostatní chcete pokračovať v komisii ? 

p. Bambúchová - Ja osobne viem fungovať aj s týmito členmi ale predseda nebudem.   

p. Mizera -  Do najbližšieho zasadnutia sa rozhodnúť či bude komisia  ďalej fungovať.  

 

Komisia bytová a kultúrna  

Predseda p. Ďuratná. 

p. Ďuratná – komisia od posledného zasadnutia OZ nezasadala.  

          Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie správu  o činnosti komisii OZ.  

 

                     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 136/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č.9 : 

      Komisia sociálna, mládeže a školstva - žiadosť o zrušenie funkcie predsedu  

      p. Škorvanková - Dôvod zrušenia mojej funkcie bol uvedený v činnosti komisie.  

 

          Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie informáciu o vzdaní sa členstva v komisii školstva, 

mládeže   a športu obecného zastupiteľstva v Ochodnici,   Mgr. Zuzany Škorvankovej.  

 

                     Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 137/2024 bolo prijaté.       

Bod č. 10: 

Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu,      

platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho OZ 

 

p. Michalinová -  Správa je k dňu  30.4.2024. Máme  vybratých 27 percent z pohľadávok.  

Nové predpisy ešte nemáme.  

Nedoplatky za byty máme v sume 786,37 €,-. 

 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu ekonóma OU,  o finančných pohľadávkach 

obce za miestne dane   a odpady, platby za vodu, platby za nájom bytov zmena stavu 

od predchádzajúceho OZ. 

 

                Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 138/2024 bolo prijaté.       

 

 



 

Bod č. 11 : 

      Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti 

p. Michalinová - Nemáme žiadnu neuhradené faktúry.    

Na obci nemáme  faktúru,  ktorá by nebola uhradená k dňu 28.5.2024. 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu ekonóma OU, o finančných záväzkoch obce 

v lehote a po lehote splatnosti.  

                  

                Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 139/2024 bolo prijaté.       

 

 

Bod č. 12: 

      Schválenie prenájmu parcely C-KN 437 

Predniesol kontrolór obce. Zámer bol zverejnený na úradnej tabuli a stránke obce 

Ochodnica. Boli splnené všetky podmienky. Obec nemá žiadne námietky,  za podmienok, 

že bude odstránená stavba a bude sa parcela  využívať na parkovanie.  

p. Turčák - Zmluva vám bola odoslaná, neboli podané žiadne námietky. Akurát žiadateľ 

by chcel v zmluve uviesť  prednostné právo na predlženie zmluvy.   

Kontrolór predniesol návrh uznesenia.  

                                                                                                        

Návrh uznesenia:  

 

                  A) konštatuje: 

   Uznesením Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica pod číslom uznesenia 115/2024 zo 

dňa 

   26.04.2024 bol schválený zámer prenájom pozemku C-KN 437, druh:  zastavaná  plocha    

a nádvorie  o výmere 294 m
2
, zapísaný na LV č.822, katastrálne územie Ochodnica, z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa žiadateľovi: Jaroslav Ševčík, bytom Ochodnica 663, 023 35 

Ochodnica.  

O prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9aa ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov sa jedná z nasledovných dôvodov: 

- pozemok nevyužíva a ani využívať  nebude 

- nájomca sa o uvedený pozemok a okolie bude svedomito starať a pozemok využívať len na 

uvedený účel - vytvorenia parkoviska, ktoré budú  môcť bezplatne využívať aj občania obce 

Ochodnica a ostatní návštevníci obce Ochodnica. 

Suma za prenájom nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce Ochodnica a to pozemok C-KN 

437 o výmere 294 m
2
 predstavuje cenu nájmu 0,6 eur/m²/rok, t.j. celková suma 176,40 

eur/rok. OZ v Ochodnici znižuje cenu ročného nájmu na sumu 1 euro z dôvodu odstránenia 

stavby bez popisného čísla umiestnenej na predmetnom pozemku, ktorá je v havarijnom 

stave.    

Uvedený zámer bol zverejnený po dobu od 09.05.2024 po 31.05.2024 na úradnej tabuli obce 

a tiež na webovom sídle obce Ochodnica.  

 

B) schvaľuje 

Z dôvodov hodných osobitného zreteľa v súlade s § 9aa ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov  a v súlade s uznesením Obecného 

zastupiteľstva obce Ochodnica č. 115/2024 zo dňa 26.04.2024 prenájom nehnuteľného 



majetku vo vlastníctve obce Ochodnica -  pozemok C-KN 437, druh:  zastavaná  plocha 

a nádvorie  o výmere 294 m
2
, zapísaný na LV č.822, katastrálne územie Ochodnica v sume 1 

Euro/rok, žiadateľovi Jaroslav Ševčík, bytom Ochodnica 663, 023 35 Ochodnica za účelom 

vytvorenia parkoviska, ktoré budú  môcť bezplatne využívať občania obce Ochodnica a 

ostatní návštevníci obce Ochodnica.  

 

               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 140/2024 bolo prijaté.       

 

 

Bod č. 13: 

      Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2024  

p. Michalinová -  Návrh úpravy  rozpočtu bol prerokovaný s predsedom komisie finančnej 

a správy majetku p. Mizerom.  

p. Mizera - Môžem potvrdiť, že tento návrh bol prerokovaný s FK. 

p. Michalinová - navyšuje sa príjem za energie - vratká za energie  

                         - navýšenie o dotáciu  pre DHZ 

                         - navýšenie rozpočtu prevod z RF 

                         - úprava pre kúpu na ocenenie  -  cenu starostu obce  

                         - presun z položky na položku kúpu kosačky, telefón pre OU 

                         - navýšenie na všeobecné služby na kosenie HC a DC 

                          - navýšenie za stĺp po škodovej udalosti  

                          - navýšenie výdavkov pre  DHZ 

p. Mizera  - K verejnému obstarávaniu MŠ -  nemôže byť podpísaná  zmluva o dielo, 

pokiaľ nebude zvolená  komisia pri otváraní  obálok.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje úpravu rozpočtu č. 4/2024 s úpravou v sume 150 €,-  v položke   

reprezentačné.   

 

               Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 141/2024 bolo prijaté.       

 

 

Bod č. 14: 

      Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti  č. 1/2024 

p. Michalinová - Prečítala úpravu rozpočtu č.  1/2024. 

p. Michalinová  - Navyšuje sa  na pracovníka vodovodu a na úhradu faktúr za všeobecné 

služby v sume 2 800 €.  

p. kontrolór  - Ak sa budú riešiť ďalšie poruchy na vode tak, nám pre ne  neostanú žiadne    

financie.  

 

Návrh uznesenia:  

 

                       OZ schvaľuje návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti č. 1/2024. 

 

                          Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 142/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 15 : 

VZN č. 2/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní služieb na trhových                  

miestach (trhový poriadok) 



 

p. kontrolór  - Návrh vyplynul z dôvodu žiadosti žiadateľov o predaj na FF 2024.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje  VZN č. 2/2024 o podmienkach predaja výrobkov a poskytovaní 

služieb na trhových miestach s pripomienkou.   

 

                          Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 143/2024 bolo prijaté.       

 

       Poslanec p. Martin Kuchta sa ospravedlnil a opustil zasadaciu miestnosť.  

 

Bod č. 16 : 

      CP na elektroinštaláciu Koliby  

p. starosta – CP vám bola zaslaná. Bližšie informácie vám budú poskytnuté na zasadaní         

finančnej komisii.  

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ v Ochodnici  berie na vedomie CP na elektroinštaláciu Koliby a posúva do   

finančnej komisie.  

 

                      Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 144/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 17 : 

Rôzne  

p. Žabka -  Chodím tu 2 roky ohľadom cesty.  Znášame si pod kopec popolnice sami, od 

dnešného dňa ich nebude znášať.  Ani jeden z vás, by nebol spokojný keby ste si cestu 

robili za vlastné a bola by vám zničená.  Chcete šetriť peniaze a  zaplatili ste 5 500 € 

a nechápem za čo. Vykonaná oprava nemala žiadny zmysel.  Žiadal som vás o riešenie. 

p. Turčák -  Ste tu prišli viac krát a hovorili ste, že  cestu chceme potom nechceme a čo 

vlastne chcete ? 

p. Žabka - Ja som to nepovedal. Chcel so od vás stanovisko. Rok a pol čakám na 

vyjadrenie. Nemienim odísť, ak mi nedáte poriadne riešenie. Pred vami,  zastupiteľstvom  

bol navrhnutý kanál a vy ste to zmenili.  

p. Turčák -  Chcete povedať, že čo sa do teraz urobilo je nefunkčné ? 

p. Žabka - Vy ste urobili akurát niekomu odvodnenie. Priepust je nesprávne umiestnený. 

Vodu priepust nezachytáva a leje sa dole po ceste.  

p. Mizera  - Najväčší problém, ak chápem je keď príde lejak. Celú cestu tu teraz 

nevyriešime.  

p. Žabka - Ide tu o to, že už dávno ste nás mali zavolať všetkých a riešiť to. A vy ste nič 

neurobili. Neboli sme stále prizvaní na stavebnú komisiu.  

 

p. starosta -  Bola vám zaslaná ponuka na zriadenie terminálu na OU.  Žiadam z dôvodu, 

že takýmto spôsobom žiadajú občania uhrádzať  pohľadávky voči obci.  

p. Mizera - Ja som za to, aby sme to vyskúšali.  

 

Návrh uznesenia:  

 

              OZ v Ochodnici  schvaľuje zámer na zriadenie platobného terminálu na OU.  



 

                         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 145/2024 bolo prijaté.       

 

Bod č. 18 : 

Diskusia  

p. Starosta - Poprosím pozrieť kanál pri dome p. Kopáska  a  pri dome p. Milanova 

Bibíka, je v dezolátnom stave a navrhujem na opravu.  

p. Turčák - Na lávka pri Pálenici sa dnes dokončilo  zábradlie. Pri oprave lávky  sa 

podkopal stĺp a padá do rieky. Mal by to p. Kuchta pozrieť a opraviť.  

p. Turčák - Nerozumiem vystavenej faktúre o vývoze VKK.  

Bližšie informácie mu poskytla účtovníčka obce.   

 

Bod č. 19 : 

Záver 

Po vyčerpaní jednotlivých bodov programu starosta poďakoval prítomným poslancom a 

zamestnancom OU za konštruktívne rokovanie. Zaželal príjemný večer a ukončil piate  

obecné zasadnutie v čase o 21:53 hod.  

 

     Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv 

 

     Zapísala:  Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

 

 

 

 

 

      Anna Ďuratná                                                       Ing.  Milan Mizera 

       I. overovateľ                                                         II. Overovateľ 

 

 

 

 

 

                                                   Radoslav Ďuroška, starosta obce 
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